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Zápis z jednání ÚORVO konaného dne 19. 11. 2024 v Praze 
 
Přítomni: Bc. Josef Orgoník, Dana Vilímková, Alois Pazdera, Vlastimil Nevařil, Eva 

Vovsíková, Petr Razima, JUDr. Michal Hašek, Matěj Prošek, Jiří Sazima, 
Mgr. Jan Dumbrovský, Josef Černý, Tereza Švejdová, Nikol Jankovičová 

Omluveni: Ing. Zdeněk Nytra, JUDr. Vladimír Maxa, Eva Steinerová, Ing. Jiřina Brychcí, 
Ing. Bc. Helena Kotrcová 

 
Zapsala: Tereza Švejdová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, úvod  
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
3. Informace z jednání Výkonného výboru a Vedení SH ČMS 
4. Informace z jednání pracovních skupin ÚORVO – Stanovy a Evidenční 

program, Stejnokrojový předpis 
5. Projednání aktuálních dokumentů  
6. Různé a informace členů ÚORVO 

 
K bodu 1)  
Zasedání ÚORVO zahájil a řídil vedoucí rady Josef Orgoník. Vedoucí rady přivítal všechny 
přítomné a omluvil nepřítomnost řádně omluvených členů rady. Na závěr přečetl program 
jednání ÚORVO. 

 
K bodu 2)  
Vedoucí rady krátce informoval o posledním zasedání ÚORVO a zkontroloval plnění úkolů. 
Úkol J. Brychcí – zpracovat návrh ohledně rozdílu mezi pamětním odznakem a pamětní medailí 
– v řešení 
Úkol J. Orgoník – dopracuje dle připomínek Metodický pokyn k používání symbolů SH ČMS a 
předmětů s ochranou známkou – splněno 
 
K bodu 3)  
J. Orgoník informoval přítomné o jednání SS OSH, které se konalo 19.10.2024. vedoucí rady 
stručně okomentoval zápis ze Shromáždění starostů OSH včetně schváleného usnesení. 
Národní sportovní agentura – vedoucí rady opět podrobně vysvětlil problematiku členského 
příspěvku sportovců a způsob jeho výběru.  
Návrh nových stanov – SS OSH schválili úpravu do návrhu nových stanov SH ČMS – okrsky, 
statutární orgán, statutární orgán KSH = člen VV SH ČMS a statutární orgán KSH = člen SS 
OSH s hlasovacím právem.  
Vydávání plastových průkazů od 1.1.2025. Ohledně tohoto bodu se rozvinula diskuse.  
Dále vedoucí rady společně s náměstkyní starostky SH ČMS D. Vilímkovou stručně 
okomentoval zápisy z posledního jednání Vedení SH ČMS a VV SH ČMS. 
 
K bodu 4)  
Stanovy SH ČMS – pracovní skupina se sešla 16.11. a zapracovala schválené body z posledního 
jednání SS OSH na základě přijatého usnesení. Příspěvky z celorepublikové diskuse pracovní 
skupina projednala, některé zapracovala a některé nikoli.  
Následně proběhla krátká diskuse ohledně nového návrhu stanov SH ČMS a příspěvků 
z celorepublikové diskuse.   
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Obrazový katalog Stejnokrojového předpisu – D. Vilímková a T. Švejdová přítomné informovali 
o postupu výroby katalogu. Do konce roku 2024 bude nafoceno vše, co pracovní skupina 
schválila upravit. 
 
Evidenční program – vedoucí ÚORVO informoval o aktuální situaci ohledně nového programu 
evidence. Záměr – stávají evidence se přenese do nového kódu, tak jak to bude SH ČMS po 
programátorovi požadovat. Ze strany J. Orgoníka probíhá kontakt se M. Studníkem. J. Orgoník 
si vyžádal zaslat poznámky od zaměstnanců Kanceláře SH ČMS, ve kterých zadávají své návrhy 
a požadavky na nový program. Následně informoval, že do pracovní skupiny bude přizván 
M. Wagner na základě doporučení VV SH ČMS.  
D. Vilímková se dotázala, jak pracovala pracovní skupina pro evidenci. J. Orgoník a V. Nevařil 
vysvětlili, že původní záměr byl vytvoření zadávací dokumentace pro „výběrové řízení“. Od 
toho bylo z důvodu finanční náročnosti na vyhotovení takové dokumentace upuštěno a začala 
probíhat jednání se současným správcem evidence na základě jeho dřívější nabídky. 
Momentálně probíhá sběr podkladů pro aktualizaci této nabídky.  
Následně proběhla diskuse ohledně zásadních i drobných změn v programu evidence SH ČMS. 
 
 K bodu 5)  
 
Statut odborných rad – J. Orgoník informoval o zaslaných připomínkách od vedoucí ÚORP a 
o kompletně přepracované části týkající se ÚORHS. Členové ÚORVO detailně prostudovali 
návrh na nový Statut odborných rad včetně zaslaných připomínek od J. Dumbrovského a 
J. Brychcí. Metodický pokyn bude dopracován a předložen nejbližšímu Vedení SH ČMS a 
VV SH ČMS.  
Metodický pokyn k používání symbolů SH ČMS a předmětů s ochranou známkou – Vedení 
SH ČMS schválilo návrh předložený ÚORVO s drobnými úpravami. K Metodickému pokynu 
byla vytvořena příloha se vzorem žádosti o udělení souhlasu s užíváním ochranné známky, 
naopak vzor licenční smlouvy nebude tvořit přílohu předpisu.  
Na závěr uvedl, že všechny podané ochranné známky jsou stále v procesu schvalování Úřadem 
pro průmyslové vlastnictví.  
 
K bodu 6) různé  
 
Na začátku bodu proběhla rozsáhlá diskuse ohledně informací z NSA týkající se členských 
příspěvků, registrace sportovců a rejstříku sportu. 
Termíny jednání ÚORVO na rok 2025 – 4.3.2025, 27.5.2025, 2.9.2025, 4.11.2025 
Sjezd SH ČMS – vedoucí rady ÚORVO přítomné seznámil se zahajovacími úkoly ohledně 
připrav konání VII. Sjezdu SH ČMS, který by se měl konat v Ostravě. Jarní SS OSH bude dle 
harmonogramu schvalovat nové stanovy, na jejichž základu by měl proběhnout celý volební 
cyklus od SDH až po VII. Sjezd. Dále by na SS OSH měl být zvolen klíč a schválen 
harmonogram příprav. Příští jednání ÚORVO projedná harmonogram příprav VII. sjezdu.  
P. Razima se dotázal na možnost automatického propisování sportovců z evidence SH ČMS do 
rejstříku sportu. 
J. Orgoník odpověděl, že toto bohužel nelze. V evidenci bude upravena možnost exportu členů 
do souboru, který bude možno následně nahrát do rejstříku sportu (momentálně je vzhledem ke 
změnám provedeným na straně rejstříku sportu formát tohoto exportu zastaralý).  
Následně se rozvinula diskuse ohledně příspěvků sportovců hlavnímu spolku.  
 
J. Orgoník poděkoval a rozloučil se se všemi přítomnými a uvedl, že se rada sejde na příštím 
jednání 4. 3. 2025 od 10:00 v Praze. 


